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Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

 

Hugo Nordenfelt (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Malte Sigemalm (S)  

Ulla Jöhnk (S)  

  

  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M) tjänstgörande 

Nils Ingelström (M)  tjänstgörande 

Aysin Hartzell (M)  tjänstgörande  

Harald Eriksson (M)  

Gustav Åkerblom (FP)   

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  tjänstgörande  

Hassan Said Mahamed (S) tjänstgörande  

Fredrik Canerstam (S)  

Charles Berkow (MP)  

Tina Kratz (V)  tjänstgörande   

 
 

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Lena Bring (M), Daniel Valiollahi (M), Per Ola 

Bosson (M), Godfrey Etyang (S), Karin Wanngård (S) och Stellan F Hamrin (V) samt 

av ersättarna Björn Gülich (M), Christian Carlsson (KD) och Maria Östberg-Svanelind 

(S) 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också nämndsekreterare Maria Stigle, föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens 

avdelningschefer och biträdande borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 

 

 



  

 § 11 

Motion (2009:17) av Malte Sigemalm (S) om miljömässigt 

energiutnyttjande av stadens markinnehav i andra kommuner 

Remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 2009-010748-217 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt ordföranden Ulla Hamiltons (M) och 

Karin Karlsbros (FP) förslag till beslut: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden avslår motionen. 

 

2 Nämnden anför följande: 

 

 Malte Sigemalm föreslår att staden ska bygga vindkraftverk på den mark som 

 staden äger utanför kommunens gränser. Vi motsätter oss bestämt detta. Marken 

 som socialdemokraterna pekar ut är till en mycket hög andel naturreservat, eller 

 mark där klassiska vandringsleder såsom Sörmlandslandsleden går igenom. Här 

 finns även friskvårdsleder, och en stor andel klassisk svensk öppen 

 jordbruksmark. Dessa är öppna ytor som vi inte tycker lämpar sig för anläggande 

 av vindkraftverk.  

 

3 Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 11 januari 2010. 

Förvaltningen föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt följande: 

 

1 Godkänna förvaltningens svar på remissen. 

 

2 Justera omedelbart. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Ulla Hamilton (M) och Karin Karlsbro (FP) föreslår att miljö- och 

hälsoskyddsnämnden (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm (S) och Tina Kratz (V) 

 föreslår att miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt förvaltningens 

 förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt Ulla Hamiltons (M) och Karin Karlsbros (FP) 

förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm m.fl. (S) och Tina Kratz (V) 

reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

Särskilt uttalande 



  

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Åsa Romson (MP), Malte Sigemalm 

m.fl. (S) och Tina Kratz (V) enligt följande: 

 

Energiutnyttjande 

Det är glädjande att Miljö och Hälsoskyddsförvaltningen ställer sig positiv till 

motionen. Förvaltningens svar på motionen visar även på det på vikten av att 

staden ska vara ägare av den mark som staden äger utanför kommungränsen. 

Privatisering och utförsäljning innebär att staden mister rådighet över markens 

framtida användning. 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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